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Wniosek o udostępnienie informacji publicznej, dnia 05.04.2024r.

Na podstawie ustawy o dostępie do informacji publicznej z dnia 6 września 2861r.
(z późniejszymi zmianami), wysyłamy wniosek o udostępnienie informacji publicznej.
Zgodnie z zapisami ustawy, od wnioskodawcy wykonujące prawo do informacji publicznej nie
wolno żądać wykazania interesu prawnego lub publicznego EEL

Prosimy o udzielenie odpowiedzi na poniższe punkty z wniosku.

1. Prosimy przedstawić faktury za pobyt i utrzymanie zwierząt w schronisku:
A) Bystry za 2019r.
B) Gołdap za lata od 2820-28023r.
Pzypominamy, że gminy są zobowiązane do przechowywania dokumentów SASPAWJCRAPAKCIP
przez okres 5 lat.
Zatem faktury zapłacone dla schroniska w Bystrym za 2019r. są w posiadaniu Gminy.

2. Z jakim lekarzem weterynarii schroniska posiadały/posiadają zawartą umowę na
leczenie, opiekę, sterylizację i kastrację psów z Gminy Dubeninki?
Informacje prosimy uzyskać w schroniskach - aco dotyczy schroniska w Bystrym u byłych
właściciel znajdzie Pan ich profile w internecie.
Prosimy przedstawić nazwisko lekarza weterynarii, to nie jest tajemnica lekarska,
nazwisko lekarza może być okazane.

3. Czy zawierając w 2020r. umowę ze schroniskiem Gołdap, Gmina przeniosła swoje psy z
Bystrego do do Goldapia?
Prosimy o protokół przekazania.
Jeśli nie przeniosła, to co się stało z psami? Zostały adoptowane w Bystrym? W takim
przypadku prosimy o kopie umów adopcyjnych uwzględniając ustawę RODO.

4. Ile zwierząt zostało odłowionych w latach od 2019 - 2823r.
Jakie to były zwierzęta: psy dorosłe - ile? szczenięta - ile? koty - ile?
5. Ile zwierząt zostało adoptowanych w latach od 2019 - 2623r.?
Prosimy przedstawić kopie umów adopcyjnych poddanych anonimizacji.

6. Jak Gmina troszczy się o koty wolnożyjące?
Stanowią one dziedzictwo narodowe, są własnością Państwa, a Gmina jest zobowiązana do
zapewnienia im opieki przez zakup budek lub domków w celu ochrony przed złymi warunkami
atmosferycznymi oraz zapewnienie im opieki weterynaryjnej i dokarmiania.
Na terenie Gminy wg dostępnych danych mieszka 2651 osób i od
populacji kotów wolnożyjacych na terenie Gminy Dubeninki aż się roiQ7©
W wypadku posiadania wątpliwości o wielkiej liczbie kotów wolnożyjacych, należy to
samemu sprawdzić, Panie
Mając „, może Pan obejsc teren Gminy, objechać autem Renault Scenic, chyba jest
jeszcze na chodzie G)© lub objechać ciągnikiem.
Zatem niech się Pan oderwie od swoich hektarów i ustali stan kotów wolnożyjacych w
Gminie Dubeninki.

7. Status prawny kotów wolno żyjących reguluje Ustawa o ochronie zwierząt z dnia 21
sierpnia 1997 r.
W rozumieniu Ustawy koty wolno żyjące to koty, które bytują w warunkach niezależnych od
człowieka i są nie udomowione. Nigdy nie posiadały właściciela, co odróżnia je od kotów
bezdomnych. Z poszczególnych artykułów Ustawy można łatwo wywnioskować, że pomoc kotom
wolno żyjącym jest naszą powinnością, a utrudnianie kotom zaspokajania ich podstawowych
potrzeb jest niezgodne z prawem.
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Pierwsze zdania Ustawy brzmią: „Zwierzę, jako istota zdolna do odczuwania cierpienia,
nie jest rzeczą. Człowiek jest mu winien poszanowanie, ochronę i opiekę”. Dalej mowa

jest o konieczności zapewnienia zwierzęciu warunków bytowania zgodnie z jego potrzebami
gatunkowymi.

W artykule 2 Ustawa nakłada obowiązek opieki nad kotami wolno żyjącymi, w tym ich
dokarmianie.

OBOWIĄZEK PAN)

8. Uchwały Rady Gminy

2619r. - budżet 35.080 zł

2828r. - budżet 38.0008 zł

2621r. - budżet 35.000 zł

2822r. - budżet 32.000 zł
= Uchwały bez wymaganego prawem podziału środków finansowych na poszczególne cele i
zadania programu G/Ę/Ę/

2623r. - sterylizacja i kastracja kotów wolnożyjacych kotów 4.0080 zł, dokarmianie 2.080
zł

9. Prosimy przedstawić faktury na dokarmianie kotów wolnożyjacych za lata od 2819 -

2623r. w rozbiciu na poszczególne lata - za każdy rok oddzielnie BEE

10. Czy Gmina posiada bazę danych nt. zamieszkujących je bezpańskich kotów?
a) jeśli tak, prosimy o jej udostępnienie,
b) jeśli nie, prosimy o podanie ilości zamieszkujących Gminę bezpańskich kotów wraz z

miejscami ich bytowania.
Informacje prosimy uzyskać u społecznych opiekunom kotów wolnożyjacych lub u sołtysów.

11. Jak często Gmina dokarmia koty wolnożyjace (raz dziennie? 2 razy dziennie?) i czy
przez cały rok?

12. W jaki sposób Gmina dystrybuje karmę dla bezpańskich kotów?
Czy przekazuje ją za pokwitowaniem odbioru:
a) społecznym opiekunom kotów wolnożyjacych tzw.karmicielom?
b) sołtysom?
c) pracownikom Urzędu?
Prosimy przedstawić ilość karmy dla kotów wolnożyjacych, którą otrzymały te osoby HI

13. Gmina jest zobowiązana do opieki nad kotami wolnożyjącymi poprzez zakup karmy oraz
zapewnienie ochrony przed złymi warunkami atmosferycznymi poprzez zakup budek lub
domków HE
Prosimy o podanie informacji, ile budek lub domkówf) znajduje się na terenie Gminy
Dubeninki oraz gdzie są ustawione.

14. Panie BBE
Bycie wójtem oznacza myślenie, znajomość przepisów i prawa.
Nie myśleć to tylko czasem można w urzędzie pocztowym przyklejając i stemplując znaczki
pocztowe na koperty ©.
JAKIE POZYCJE POWINNA ZAWIERAĆ UCHWAŁA RADY GMINY

Dziennik Ustaw
Dz.U.2023.1580 t.j.
Akt obowiązujący
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Wersja od: 18 sierpnia 2023 r. do: 31 grudnia 2023 r.
i od 1 stycznia 2024 r. do 25 maja 2625r.

Art. 1la. [Gminny program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności zwierząt]

1. Rada gminy wypełniając obowiązek, o którym mowa w art. 11 ust. 1, określa, w drodze
uchwały, corocznie do dnia 31 marca, program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt.
2. Program, o którym mowa w ust. 1, obejmuje w szczególności:
1) zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt;
2) opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie;
3) odławianie bezdomnych zwierząt;
4) obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schroniskach dla zwierząt;
5) poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt;
6) usypianie ślepych miotów;
7) wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich;
8) zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych z
udziałem zwierząt.
3. Program, o którym mowa w ust. 1, może obejmować plan znakowania zwierząt w gminie.
3a. Program, o którym mowa w ust. 1, może obejmować plan sterylizacji lub kastracji
zwierząt w gminie, przy pełnym poszanowaniu praw właścicieli zwierząt lub innych osób,
pod których opieką zwierzęta pozostają.
4. Realizacja zadań, o których mowa w ust. 2 pkt 3-6, może zostać powierzona podmiotowi
prowadzącemu schronisko dla zwierząt.
5. Program, o którym mowa w ust. 1, zawiera wskazanie wysokości środków finansowych
przeznaczonych na jego realizację oraz sposób wydatkowania tych środków. Koszty
realizacji programu ponosi gmina.
WSKAZANIE WYSOKOŚCI ŚRODKÓW FINANSOWYCH NA KAŻDE ZADANIE! JHJB

15. Prosimy przedstawić faktury za lata od 2019 - 2623r. na sterylizację i kastrację
kotów wolnożyjacych wystawione przez lekarza weterynarii.

Przypominamy, że Gmina jest zobowiązana do udzielenia odpowiedzi na informację publiczną
pod rygorem skierowania w wypadku nieudzielenia odpowiedzi, do Prokuratury o popełnienie
przestępstwa oraz wniesieniem pozwu do wojewódzkiego sądu administracyjnego.

Godne uwagi, Panie „, że skończy się "laba" i pobłażliwość Prokuratury wobec

wielu urzędników gminnych np. takich jak Pan()Ę7©Q, a Pana funkcja jako wójt nie będzie
mieć żadnego znaczenia.

Z pewnością jako Minister Sprawiedliwości i Prokurator Generalny jest osobą
która zna polską konstytucję, ma doświadczenie, jeżeli chodzi o kwestie praworządności,
rozumie czym jest trójpodział władzy, rozumie czym jest niezależność wymiaru
Sprawiedliwości i posiada odpowiednią wiedzę.
"Będę robił wszystko, co w mojej mocy, aby naprawić to, co zostało popsute, jeżeli
chodzi o kwestie związane z praworządnością, żeby Polska była lojalnym państwem
członkowskim Unii Europejskiej i żeby Polska wypełniała zobowiązania wynikające z umów

międzynarodowych" - podkreślił

Wojewodą Warmińsko-mazurskim został mianowany Pan . Spodziewamy się, że Pan
jako Wojewoda będzie się interesował, jak wójtowie i burmistrzowi wywiązują się ze

swoich obowiązków i jak wydają publiczne.
Pan jest godnym zaufania, wiarygodnym, doświadczonym, powołanym na stanowisko
Wojewody przez Premiera.
Z pewnością nie jest Pana byłym kolegą z ławki szkolnej. $©
Prokuratura Rejonowa w Olecku
biuro.podawcze.prolchfprokuratura.gov.pl

Prokuratura Okręgowa w Suwałkach biuro.podawcze.posuwfprokuratura.gov.pl

Biuro Prezesa Rady Ministrów

2024.04.07, 07:35
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bprmókprm.gov.pl

Wojewódzki Sąd Administracyjny w Olsztynie
Centralne Biuro Antykorupcyjne
bipócba.gov.pl

Prokuratura Krajowa
biuro.podawcze.pkfprokuratura.gov.pl

Centralne Biuro Śledcze Policji kancelariaQcbsp.policja.gov.pl
Zasada finansów publicznych Dziennik Ustaw Dz.U.2623.1278 t.j.Akt obowiązującyWersja od: 19 sierpnia 2023 r. do: 31 grudnia 2023r. i od 1 stycznia 2024r. do 20 maja2025.

Odpowiedzialność karna za nieudostępnienie informacji publicznej] -Dostęp do informacji publicznej.Pełna treść
Dziennik Ustaw
Dz.U.2022.902 t.j.Akt obowiązujący
Wersja od: 27 kwietnia 2622 r. Art. 23. [Odpowiedzialność karna za nieudostępnienieinformacji publicznej].
Kto, wbrew ciążącemu na nim obowiązkowi, nie udostępnia informacji publicznej, podlegagrzywnie, karze ograniczenia wolności albo pozbawienia wolności do roku.3 2 > 2 > ke 2 2 2 he kk2> b kk ke ke he ok ah kobe ok oe łe sk oe oł sk e

Odpowiedzi prosimy udzielić w terminie 14 dni zgodnie z ustawą o dostępie do informacjipublicznej na email

Załączniki prosimy przysłać w formacie pdf, jpg lub odt.

żsą
2024.04.07, 07:35
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19-504 Dubeninki, Dębowa27, tel. +48 87 615 81 37
www.dubeninki.pl sekretariat© dubeninki.pl

Dubeninki, 18.04.2024r.
OR.1431.21.2024

W odpowiedzi na wniosek o udostępnienie informacji publicznej z dnia 05.04.2024 r. na podstawie art.
2 ust. 1i art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (t.j. Dz. U.
z 2022 r. poz. 902) udzielany odpowiedzi na następujące pytania:

1. Prosimy przedstawić faktury za pobyt i utrzymanie zwierząt w schronisku:
A) Bystry za 2019r.
B) Gołdap za lata od 2020-2023r.
Przypominamy, że gminy są zobowiązane do przechowywania dokumentów księgowych/faktur przez
okres 5 lat.
Zatem faktury zapłacone dla schroniska w Bystrym za 2019r. są w posiadaniu Gminy.
Odpowiedź: W załączeniu przesyłam wszystkie faktury zapłacone dla schronisk w latach 2019 —

2023 z podziałem na poszczególne lata.

2. Z jakim lekarzem weterynarii schroniska posiadały/posiadają zawartą umowę na leczenie, opiekę,
sterylizację i kastrację psów z Gminy Dubeninki? Informacje prosimy uzyskać w schroniskach — a co
dotyczy schroniska w Bystrym u byłych właściciel znajdzie Pan ich profile w Internecie.
Prosimy przedstawić nazwisko lekarza weterynarii, to nie jest tajemnica lekarska, nazwisko lekarza
może być okazane.
Odpowiedź: Schronisko w Bystrym — brak danych, schronisko Usługi Sprzętowo-Transportowe iWywóz Nieczystości Józef Brzeziński - ARA-VET Przychodnia Weterynaryjna M. Waśkiewicz £ J.
Karpiński, 19-500 Gołdap, ul. Mickiewicza 9

3. Czy zawierając w 2020 r. umowęze schroniskiem Gołdap, Gmina przeniosła swoje psy z Bystrego
do Gołdapi?
Prosimy o protokół przekazania.
Jeśli nie przeniosła, to co się stało z psami? Zostały adoptowane w Bystrym? W takim przypadku
prosimy o kopie umów adopcyjnych uwzględniając ustawę RODO.
Odpowiedź: Gmina przeniosła swoje psy ze schroniska w Bystrym do schroniska w Gołdapi. W
załączeniu 2 protokoły zdawczo — odbiorcze.

4. Ile zwierząt zostało odłowionych w latach od 2019 - 2023r.
Jakie to były zwierzęta: psy dorosłe- ile? szczenięta- ile? koty ile?
Odpowiedź: W latach 2019 — 2023 zostało łącznie odłowionych 20 psów. Wszystkie przyjęte psy
były dorosłe.

5. Ile zwierząt zostało adoptowanych w latach od 2019 - 2023r.?
Prosimy przedstawić kopie umów adopcyjnych poddanych anonimizacji.
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Odpowiedź: W latach 2019 — 2023 zostało adoptowanych 9 psów. Gmina nie posiada kopii umów

adopcyjnych. Umowy dostępne są do wglądu w schroniskach.

6. Jak Gmina troszczy się o koty wolnożyjące?

Stanowią one dziedzictwo narodowe, są własnością Państwa, a Gmina jest zobowiązana do

zapewnienia im opieki przez zakup budek lub domków w celu ochrony przed złymi warunkami

atmosferycznymi oraz zapewnienie im opieki weterynaryjnej i dokarmiania. Na terenie Gminy wg

dostępnych danych mieszka 2651 osób i od populacji kotów wolnożyjących na terenie Gminy

Dubeninki aż się roi 4?© W wypadku posiadania wątpliwości o wielkiej liczbie kotów wolnożyjących,

należy to samemu sprawdzić, Pan Mając |
, może Pan obejść teren Gminy, objechać

autem Renault Scenic, chyba jest jeszcze na chodzie lub objechać ciągnikiem. Zatem niech się

Pan oderwie od swoich hektarów i ustali stan kotów wolnożyjących w Gminie Dubeninki.

Odpowiedź: Na terenie Gminy Dubeninki na dzień 31.12.2023r. zarejestrowanychbyło 3 społecznych

opiekunów kotów, którzy mieli zgłoszonych 18 kotów wolnożyjących. Społeczni opiekunowie

zgłaszają zapotrzebowanie na karmę dla kotów na ich dokarmianie, gmina zakupuje karmę i wydaje

według potrzeb opiekunów.

7. Status prawny kotów wolno żyjących reguluje Ustawa o ochronie zwierząt z dnia 21 sierpnia 1997r.
W rozumieniu Ustawy koty wolno żyjące to koty, które bytują w warunkach niezależnych od człowieka
i są nie udomowione. Nigdy nie posiadały właściciela, co odróżnia je od kotów bezdomnych. Z
poszczególnych artykułów Ustawy można łatwo wywnioskować, że pomoc kotom wolno żyjącym jest
naszą powinnością, a utrudnianie kotom zaspokajania ich podstawowych potrzeb jest niezgodne z

prawem. Pierwsze zdania Ustawy brzmią: „Zwierzę, jako istota zdolna do odczuwania cierpienia, nie

jest rzeczą. Człowiek jest mu winien poszanowanie, ochronę i opiekę”. Dalej mowajest o konieczności

zapewnienia zwierzęciu warunków bytowania zgodnie z jego potrzebami gatunkowymi. W artykule 2

Ustawa nakłada obowiązek opieki nad kotami wolno żyjącymi, w tym ich dokarmianie. OBOWIĄZEK

PANI IU
8. Uchwały Rady Gminy

2019r. - budżet 35.000 zł

2020r. - budżet 30.000 zł

2021r. - budżet 35.000 zł

2022r. - budżet 32.000 zł

= Uchwały bez wymaganego prawem podziału środków finansowych na poszczególne cele i zadania

programu G/ 47 G/ 2023r.- sterylizacja i kastracja kotów wolnożyjących kotów 4.000 zł, dokarmianie

2.000 zł

9. Prosimy przedstawić faktury na dokarmianie kotów wolnożyjących za lata od 2019 - 2023r. w

rozbiciu na poszczególne lata - za każdy rok oddzielnie !!!!!!

Odpowiedź: W załączeniu skany faktur na zakup karmy.

10. Czy Gmina posiada bazę danych nt. zamieszkujących je bezpańskich kotów?

a) jeśli tak, prosimy o jej udostępnienie,
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b) jeśli nie, prosimy o podanie ilości zamieszkujących Gminę bezpańskich kotów wraz z miejscami ichbytowania.
Informacje prosimy uzyskać u społecznych opiekunom kotów wolnożyjących lub u sołtysów.
Odpowiedź: Gmina nie posiada bazy danych bezpańskich kotów. Na podstawie informacjiuzyskanych od społecznych opiekunów kotów na dzień 11.04.2024 r. gminę zamieszkuje około 41wolnożyjących kotów. Koty bytują przy nieruchomościach społecznych opiekunów, w chlewikach, wszopach, stodołach wiatach itp.

11. Jak często Gmina dokarmia koty wolnożyjące (raz dziennie? 2 razy dziennie?) i czy przez cały rok?
Odpowiedź: Gmina przekazuje karmę społecznym opiekunom kotów, gdy opiekun zgłosi takiezapotrzebowanie.

12. W jaki sposób Gmina dystrybuuje karmę dla bezpańskich kotów? Czy przekazuje ją zapokwitowaniem odbioru:

a) społecznym opiekunom kotów wolnożyjących tzw. karmicielom?
b) sołtysom?
c) pracownikom Urzędu?
Odpowiedź: Gmina przekazuje karmę społecznym opiekunom kotów wolnożyjących. Po odbiórkarmy opiekunowie kotów zgłaszają się do urzędu gminy. W poprzednich latach była robionanotatka z wydania karmy, obecnie jest przekazywana protokołem zdawczo-odbiorczym.
Prosimy przedstawić ilość karmy dla kotów wolnożyjących, którą otrzymały te osoby!!!
Odpowiedź: Łącznie w latach 2019 — 2023 wydano około 85 kg karmy dla kotów.
13. Gmina jest zobowiązana do opieki nad kotami wolnożyjącymi poprzez zakup karmy orazzapewnienie ochrony przed złymi warunkami atmosferycznymi poprzez zakup budek lub domkówi!l!!!
Prosimy o podanie informacji, ile budek lub domków fĄ znajduje się na terenie Gminy Dubeninki orazgdzie są ustawione.

Odpowiedź: Na terenie gminy nie ma ustawionych budek dla kotów.
14. Panie IMIHI! Bycie wójtem oznacza myślenie, znajomość przepisów i prawa.
Nie myśleć to tylko czasem można w urzędzie pocztowym przyklejająci stemplując znaczki pocztowena koperty a.
JAKIE POZYCJE POWINNA ZAWIERAĆ RADY GMINY.
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